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Abstract (en)
[origin: CA2878788A1] The invention relates to a refrigerator (10) for storing food, comprising an access opening (16) which lies on a vertical plane
and which can be closed by a pivotal or movable multi-paned refrigerator door (32, 32'). The refrigerator door (32, 32') has at least two mutually
spaced transparent glass panes (54, 55) which are connected to each other at the edges by two vertical and two horizontal spacers (56', 57', 58',
59'). The spacers (56', 57', 58', 59') close the intermediate space (62) between the glass panes in a gas-tight manner. At least one vertical edge
of the refrigerator door (32, 32') is provided with a transparent spacer (57') but not with a supporting frame element, however. In this manner, a
maximum transparency of the refrigerator door from all viewing angles is achieved.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Kühlschrank (10) für die Aufbewahrung von Lebensmitteln, mit einer in einer Vertikalebene liegenden
Zugriffsöffnung (16), die durch eine schwenkbare oder verschiebbare und mehrfach verglaste Kühlschranktür (32, 32') verschließbar ist. Die
Kühlschranktür (32, 32') weist mindestens zwei transparente Glasscheiben (54, 55) auf, die durch randseitige Abstandselemente (56', 57', 58',
59') voneinander beabstandet sind. Die Glasscheiben (54, 55) sind durch horizontale und/oder vertikale separate Rahmenelemente (56, 58, 59)
randseitig eingefasst, an denen die Kühlschranktür (32, 32') aufgehängt ist. An einem Transparent-Vertikalrand der Kühlschranktür (32, 32') ist ein
vertikales transparentes Abstandselement (57'; 157') aus einem transparenten Material vorgesehen und an einem Horizontalrand der Kühlschranktür
ist ein nicht-transparentes Abstandselement (58', 59') vorgesehen.
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